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П Р О Т О К О Л 

 

№ 191 
 

София, 03.07.2024 година 

 

 

Днес, 03.07.2024 г. от 10:11 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в пълен състав, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, Благой 

Голубарев, Димитър Кочков и Юлиян Митев – за главен секретар, съгласно Заповед № 705 

от 27.06.2024 г.  (без право на глас).  

  

 На заседанието присъстваха Пл. Младеновски – директор на дирекция 

„Електроенергетика и топлоенергетика“ и Б. Паунов – началник на отдел „Цени и 

лицензии: електропроизводство, ВКП на електрическа и топлинна енергия“ в КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 186 от 28.06.2024 г., т. 4, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

  

„Веолия Енерджи Варна“ ЕАД е уведомено за провеждане на заседанието с 

писмо на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-И-60/28.06.2024 г.  

 

Заявил участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype е: 

 г-н Денислав Денчев – изпълнителен директор на „Веолия Енерджи Варна“ 

ЕАД. 

 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-770 от 20.06.2024 г. 

относно заявление с вх. № E-ЗЛР-И-60 от 29.04.2024 г. за изменение на лицензия за 
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дейността „производство на електрическа и топлинна енергия“, подадено от „Веолия 

Енерджи Варна“ ЕАД.  

 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Пламен Младеновски, Елена 

Маринова, Боян Паунов, Георги Петров, Петя Георгиева, Ненко Ненков, Йовка Велчева и 

Надежда Иванова, е приет с решение на КЕВР на закрито заседание по т. 4 от Протокол № 

186 от 28.06.2024 г. и публикуван на интернет страницата на Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

От дружеството заявител „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД сме информирани, че в 

заседанието участие ще вземе г-н Денислав Денчев, който е изпълнителен директор на 

дружеството, като неговото участие ще бъде по канала за комуникация Skype.  

Моля, връзка с г-н Денчев! 

 

Служител от КЕВР потърси г-н Денислав Денчев – изпълнителен директор на 

„Веолия Енерджи Варна“ ЕАД, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте, г-н Денчев! Чувате ли ни? 

 

Д. Денчев – изпълнителен директор на „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД: 

Добър ден! Чуваме ли се? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Чудесно! Вие знаете процедурата. Моля да представите становището на 

ръководеното от Вас дружество, а именно това е „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД относно 

изготвения от работната група на Комисията доклад. 

Като че ли връзката се разпадна. Не чува… 

  

Лоша връзка по  канала за комуникация Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сега чувате ли ни? Той ни отговори адекватно отначало, че ни чува. След това, 

какво настъпи, не знам… Чувате ли ни, г-н Денчев?  

Колеги, това, което предлагам е да преминем към следващото открито заседание, 

след което да се върнем, ако се възстанови връзката с г-н Денчев или може да изчакаме 

още малко, но… Още един опит, г-н Цанев! 

 

Служител от КЕВР отново потърси г-н Денислав Денчев – изпълнителен 

директор на „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД, за видео разговор чрез програмата за 

съобщения Skype.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сега чувате ли ни, г-н Денчев? 

 

Д. Денчев – изпълнителен директор на „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД: 

Здравейте, дали успяваме да се чуем? Явно проблемът е при мен. Не Ви чувам, но 

ще започна. Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията за енергийно и 

водно регулиране, уважаеми членове на работната група, ние от „Веолия Енерджи Варна“ 

ЕАД се запознахме с доклада, който е изготвен от дирекция „Електроенергетика и 

топлоенергетика“ и дирекция „Правна“. Приемаме го. В резюме само искам да спомена, че 
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подадохме заявление за изменение на лицензия за топло и електро производство, а за 

изпълнение на нашата инвестиционна програма, която стъпва на … (лоша връзка) от 

производител, че при достигане на 60 000 работни часа ние подменяме две от 

когенерационните си мощности, така че още веднъж: приемаме доклада. Нямаме 

възражения и благодаря. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Уважаеми колеги, аз не можах да чуя в пълен обем това, което каза г-н Денчев, но 

същественото е, че на два пъти той каза ясно и мисля, че всички чухме, че той приема 

доклада без забележки, без възражение, което ни дава основание да продължим 

процедурата. Разбира се, отново ще се обърна към г-н Младеновски. Г-н Младеновски, 

има ли нови факти и обстоятелства? 

 

Пл. Младеновски – директор на дирекция „Електроенергетика и 

топлоенергетика“: 

И по това административно производство, г-н Председател, няма такива. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Няма такива! В такъв случай… Заповядайте! Г-н Голубарев има думата! 

 

Бл. Голубарев – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря, г-н Председател! Просто използвам случая, за да изкажа 

удовлетвореността си от тава, че дружеството не крие нищо. Изрично е заявило, че в 

неговия доклад не се съдържа търговска тайна, с което искам и да апелирам към други 

такива дружества, да проявяват също такава прозрачност, като това дружество. И изобщо 

процесът по лицензиране изисква наистина пълна яснота и прозрачност относно 

заявители. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Голубарев! Споделям казаното от Вас. Не зная дали самият г-н 

Денчев чу… 

 

Д. Денчев – изпълнителен директор на „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД: 

Вече Ви чувам. Благодаря много. Благодаря също на г-н Голубарев. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Това е чудесно, че Вие чухте, макар че всъщност думите на г-н Голубарев бяха 

отправени към всички останали евентуално заявители към Комисията за енергийно и 

водно регулиране. Колеги, отново, преди да закрия това заседание: насрочвам, закритото 

заседание, на което Комисията за енергийно и водно регулиране ще се произнесе с 

решение относно изменение на лицензия за дейността „производство на електрическа и 

топлинна енергия“, подадено от „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД, на 10.07.2024 г. Г-н 

Денчев, надявам се, че чухте моето съобщение и след тази дата, след заседанието на 

Комисията, и приетото от Комисията решени ще Ви информираме своевременно. 

Благодаря Ви за участието и от името на Комисията Ви желая успешен ден! 

 

Д. Денчев – изпълнителен директор на „Веолия Енерджи Варна“ ЕАД: 

Благодаря и на Вас! Приятен ден на всички! 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря, г-н Денчев! 
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Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 10.07.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление с вх. № E-ЗЛР-И-60 от 29.04.2024 г. за изменение на лицензия за дейността 

„производство на електрическа и топлинна енергия“, подадено от „Веолия Енерджи 

Варна“ ЕАД. 

 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-И-60/28.06.2024 г. до „Веолия 

Енерджи Варна“ ЕАД. 

 

 

 

 
ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       

.................................................                  ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

 А. Йорданов  

 

.................................................     ЗА ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  Б. Голубарев 

                    ЮЛИЯН МИТЕВ 

................................................. 

              Д. Кочков                                                  (Съгласно Заповед № 705 от 27.06.2024 г.) 
 

 
Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 


